
Koszalin, dnia 11 kwietnia 2024 r.  

OA-I-1.0003.26.2024.MK 

 

Pan 

MIŁOSZ JANCZEWSKI    

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 28 marca 2024 r. 

w sprawie złego stanu chodników przy Młyńskiej informuję:    

 

 

Stan wyeksploatowania ww. ulicy uniemożliwia przeprowadzenie skutecznych remontów 

cząstkowych nawierzchni chodnika. Ulica Młyńska wymaga kompleksowej przebudowy, w związku 

z czym konieczne jest opracowanie wielobranżowej dokumentacji projektowej oraz zabezpieczenie 

środków finansowych na ten cel w budżecie Miasta Koszalina.  

Obecnie realizowanych jest wiele inwestycji o znaczeniu ogólnomiejskim. W budżecie Miasta jak 

również w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Koszalina nie jest ujęta do realizacji inwestycja 

dotycząca przebudowy ul. Młyńskiej i remontu chodników.  

W związku z powyższym ww. zadanie nie może zostać zrealizowane. 

 

 

Prezydent Miasta Koszalina  

        Piotr Jedliński 

               (dokument opatrzony kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  

 


